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Bestyrelse 2023-2024 
 

Mødedato:Tirsdag den 18.6.  kl. 17.00-19.30 (incl.  servering) 
 Formøde incl. konstituering kl. 16.00 

 
Deltagere:  
 

Forældrevalgte 
Louise Esko Refshøj (Formand) 
Marit Lund Agerbæk (Næstformand) 
Pia Leding Vendelbjerg 
Sabina Folden 
Poul Sølvstein AFBUD 
Emma Balkin (Suppleant) 
Maria Andersen 

Medarbejdere 
Nicolai Lindholm Sørensen 
Sharelle Vandborg  
Claus Gajhede (Suppleant) AFBUD 
Birgitte Pedersen (Kontorleder/controller) 

Ledelse 
Camilla Kirchoff Pedersen  
Jenny Rohd-Thomsen AFBUD 
Anne Krogh Rye 
Kennet Andersen  
Peter Würtz 

 

Punkt Note Beslutning/ansvarlig 
1. Godkendelse af 

dagsorden 

 Godkendt 

2. Meddelelser fra 

ledelsen 

• Camilla 

• Jenny 

• Anne 

• Peter 

 Camilla/SFO 
Ny studerende det næste halve år 
Pædagog på vej på barsel. Vikar er ansat og klar til 0.årg. 
Rynkebyløbet var en kæmpe succes og gav 24.535kr til 
børnelungefonden. 
SFO’s sommerfest var en velbesøgt succes. 
Der har været ”SFO-dag” og ”Mini-elev-dag” for kommende 
elever.  
Planlægningen af efterårets Skipperløb er i gang – nu med t-
shirts. 
AK/DANA 
Elevoptaget går godt. Der er fyldt på 0. årgang, mens enkelte 
fortryder vedr. kommende 7. årgang. Klasserne forventes dog 
fyldt ved skolestart. Vanligt optag på andre årgange. 
Der er gang i skemalægning og udfærdigelse af opgaveoversigter 
for både indeværende og kommende skoleår. 
Den store kalenderplanlægning med diverse møder, 
arrangementet mm. er ligeledes indledt. 
Revisionsudvalget arbejder med ny politik for håndtering af 
elevfravær. 
På personaleplan arbejdes der med vores IT-politik. 
Afgangsprøver for 9. og 10. årgang og prøve-eksamen for 8.årg. 
Tak for hjælpen til 4. maj arrangementet. 
Vi ser frem til dimission, idrætsdag, skolegårdsfest og 
klasselærerdag. 
PW/SCS 
Desværre et par tilfælde af alvorlig sygdom i staben. 
Vi planlægger modtagelsen af ikke mindre end 8 nye 
medarbejdere til august. 
Vi har afholdt rigtig gode intro-forløb for kommende 0.,7. og 10. 
årgang. 
Mange møder ud af huset. 
Kommende EuroClass er ”nede” på 96 elever. 
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3. Meddelelser fra 

formand, 

næstformand samt 

div. udvalg 

 Resultat af konstituering: 
Formand: Louise  
Næstformand: Marit 
Ansættelsesudvalg: DANA-Louise og INTA-Emma 
Grøn Skole udvalg: Vakant 
Økonomi-gruppe: Marit og Maria 
Evaluering af Generalforsamling 
Det bør overvejes om det er pengene værd at ”lokke” folk til med 
foredrag. 
Forretningsorden blev uddelt og underskrives til augustmødet. 

4. Økonomi  Birgitte fremlagde periode regnskab 
Resultatet for første kvartal er ca 400.000 bedre end budget. 

5. Grøn Skole  Intet nyt 

6. Byggeri  PW beskrev status på både fundraising og pavillonbyggeri. 
Der er stadig fremdrift i projektet, men pavillonerne vil 
sandsynligvis ikke stå klar til skoleårets start. Skolen har 
naturligvis en plan B.  

7. Næste skoleår i 

bestyrelsen 

  
 

Anne fremlagde forslag til mødeplan, der med en lille justering 
blev vedtaget. 
Der planlægges seminar den 7.-8. februar. Sandsynligvis med 
afsæt i resultatet af en gennemført tilfredsheds undersøgelse. 
Marit fremlagde første udgave af et ambitiøst og detaljeret årshjul 
for bestyrelsens arbejde. Dette rundsendes til kommentar. 

8. evt.  Vi sagde MANGE TAK for indsatsen til Pia og Sabina, der afslutter 
deres bestyrelsestid nu og her. 

   

   

   
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


